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Samen werken  

aan zelfstandigheid  

 

 
 

 

 

 

 

 

1. Opening  

Ilse opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

 

2. Mededelingen  

a. Uitvraag huisvesting  

Er is een uitvraag verzonden vanuit Contractmanagement naar de aanbieders. 

Hier zijn al veel reacties op gekomen. De gemeente mist hierin nog een reactie 

van De Hoop en Yulius. 

 

b. Overgang Wlz  

i. Stand van zaken  

Er is overleg met CIZ en VGZ geweest. Indicaties van de aanvragen liggen op 

koers. Er zijn veel zelf-aanmelders. Hieronder worden ook aanbieders geschaard 

die minder dan 10 aanvragen hebben ingediend.  

ii. Deadline 1 oktober  

De gemeente verzoekt aanbieders, indien het niet lukt om voor de deadline van 1 

oktober de aanmeldingen te plaatsen, zelf contact op te nemen met het CIZ om 

een en ander te regelen.  

 

c. Extra FOT BW&O op donderdag 29 oktober 13.00-15.00 uur t.b.v.:  

i. Besluitvorming doorontwikkeling inkoop BW  

 ii. Besluitvorming pilot IB MO  

iii. SLA BW&O  

iv. Implementatie financiering PxQ dagbesteding  

v. Implementatie afrekening per maand i.p.v. per 4 weken  

Naar verwachting zal de extra FOT ook in het Meeting House plaatsvinden. 

Definitieve communicatie hierover volgt nog. 

  

d. Meer?  

Parkhuis zal niet meer deelnemen aan de FOT BW&O. Hun huidige BW-klanten 

zullen namelijk overgaan naar Wlz. 

 

3. Vaststellen notulen vorige FOT (zie bijlage 1)  

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

 

4. Presentatie Herstelacademie – Tamara Kinnigin  

Tamara Kinnigin is Projectleider bij Peer Point Herstelacademie. 

De presentatie wordt gedeeld. 

 

Peer Point is niet geënt op het voorkomen van dakloosheid. Het is gericht op het 

herpakken van de regie van het eigen leven. Dit door het voorbeeld van 

lotgenoten. 

 
Verslag  
Fysieke overlegtafel Inkoop Wmo 2015 

BW&O – Plenaire sessie 

Datum:  24-09-2020 

Tijd:   9.30 – 12.30 uur  

Voorzitter:   Ilse Greive 
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Deelnemers komen nu voornamelijk binnen door samenwerkingspartners, sociale 

wijkteams, MEE, en Vivenz. Een van de redenen voor deze presentatie is het 

bekend maken van dit aanbod bij aanbieders, zodat zij de cliënten hier op kunnen 

wijzen. Het is belangrijk dat de cliënt zelf contact opneemt met Peer Point. 

Contactgegevens staan in de presentatie en mogen gedeeld worden bij 

zorgaanbieders. 

 
Anoek geeft aan dit initiatief mee te nemen naar de gesprekken met Jeugd. 

 
5. Opvang  

a. Pilot IB MO (zie bijlage 2)  

Zoals aangekondigd aan de FOT in mei 2020 wordt de uitwerking van de pilot 

besproken. Het aantal cliënten betreft +/- 200 in de huidige situatie en +/- 100 

nieuwe cliënten op jaarbasis.  

 
Het voorstel wordt paginagewijs doorgelopen. Er worden opmerkingen gemaakt 

en vragen gesteld. Op basis hiervan zal het voorstel aangepast worden.  

   

De gemeente verzoekt aanbieders om zich te melden als er interesse is om te 

participeren in de pilot. In eerste instantie zijn 5 aanbieders voldoende (i.v.m. 

geringe aantal Opvang klanten en het kunnen monitoren van de pilot). 

Gecontracteerde aanbieders voor de deelovereenkomst IB4 MO dienen ook mee 

te doen aan de pilot IB MO zodat er sprake is van een doorlopende 

ondersteuningslijn en afschaling binnen MO mogelijk is. 

 

Het verzoek wordt geplaatst om relevante ontwikkelingen vanuit de 

doorontwikkeling IB SDD aan de FOT BW&O te bespreken.  

 

Tijdens de pilot zullen de deelnemers MO-klanten blijven. Waar het omslagpunt 

ligt of iemand onder Opvang valt of regulier IB, moet bestuurlijk iets van 

gevonden worden.  

 

Deelnemers krijgen de mogelijkheid om binnen 2 weken per mail te reageren (voor 

9 oktober) of het concept uitgewerkt voorstel. Hierna zal een definitief concept 

worden opgesteld ter vaststelling aan de FOT BW&O van 29 oktober 2020.  

 

b. IB4 MO definitieve versie uitgewerkt voorstel en stavaza (zie bijlage 3)  

De definitieve versie van het uitgewerkte voorstel is gedeeld bij de stukken van 

deze FOT en de deelovereenkomst staat inmiddels open voor contractering. 

Contractering Timon is bijna rond en er lopen op dit moment ook gesprekken met 

Enver over contractering IB4 MO.  

Daarnaast vindt er een inventarisatie plaats van potentiële klantenIB4 MO. 

 

c. Project brede intake/ multidisciplinaire groepen  

De gemeente geeft de stand van zaken betreffende hoe het proces van intake 

beter neergezet kan worden. Er zijn namelijk steeds meer mensen die een beroep 

doen op de Opvang. Er wordt een brede bijeenkomst georganiseerd zodat 

alle partijen kunnen delen wat er tot nu toe is opgehaald. In het najaar 

wordt dit verder doorgesproken. Het doel is iemand zo kort mogelijk in de 
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opvang te hebben. Hiervoor moet er gekeken worden naar wat er acuut opgelost 

moet worden en wanneer te starten met opbouw van iemands leven.  

 

G4 loopt hierin voorop, omdat zij grotere aantallen cliënten hebben.  

Op dit moment loopt het aantal in deze regio op, daarvoor was alles nog te 

handelen. 

 

6. Beschermd Wonen  

a. Doorontwikkeling Inkoop BW – terugkoppeling werksessies  

Er wordt hard gewerkt in de werkgroep. Het betreft in dit geval de 

doorontwikkeling van de extramurale arrangementen. 

De vraag is met name: hoe kunnen we de klanten sneller en beter faciliteren en 

laten doorstromen. En hoe kunnen we dat inkopen? 

  

De gemeente geeft aan dat zij voornemens is om over te gaan van het inkopen 

van arrangementen naar het inkopen van de volgende componenten:  

- begeleiding; 

- huisvestiging;  

- bereikbaarheid.  

 

Het is niet op korte termijn te regelen dat huisvesting er helemaal uit gaat. Het zal 

in ieder geval volgend jaar nog bij de componenten behoren. De gemeente is nog 

in gesprek met aanbieders die dit als knelpunt zien. 

 

Centrale bereikbaarheid: De gemeente wil de huidige manier van bereikbaarheid 

(door iedere aanbieder afzonderlijk geregeld en verdisconteerd in alle extramurale 

arrangementen) niet voortzetten. Er wordt maar heel weinig gebruik van gemaakt 

door klanten. Dit zou dus niet door iedere aanbieder geregeld moeten worden. 

Uiteraard moet het wel beschikbaar zijn voor hen voor wie het nodig is. 

De gemeente wil dit centraal beleggen bij een partij waarbij dit corebusiness is. Er 

wordt tijdens de FOT discussie gevoerd tussen de gemeente en aanbieders over 

het loskoppelen van de bereikbaarheidscomponent, welke nu door aanbieders 

afzonderlijke wordt ingeregeld. Aanbieders menen dat het loskoppelen van deze 

component niet ten goede komt aan de ondersteuning van de klanten, omdat het 

verdelen van een integrale verantwoordelijkheid jegens de cliënt niet strookt met 

een integrale zorgbehoefte. Gemeente heeft bij deelnemers aan de werkgroep 

gevraagd om de nadelen/knelpunten te delen met de gemeente, zodat deze bij de 

volgende werkgroep sessie besproken kunnen worden.  

Op dit moment worden klanten naar hun mening gevraagd door de Wmo-afdeling 

over de voorgenomen ontwikkeling. 3 oktober wordt de ontwikkeling ook bij de 

Wmo-adviesraden besproken. Ook worden er nog marktpartijen bevraagd over 

lopende vergelijkbare initiatieven. 

 

In oktober wordt door de gemeente het voorstel gepresenteerd met betrekking tot 

de huisvestiging en centrale bereikbaarheid. Ook de kostprijs (hoeveel en hoe) en 

hoe de monitoring zal worden vormgeven wordt hierin verwerkt.  

 

Eind september/begin oktober zal duidelijk worden welke doelgroep er overblijft 

na de uitname van Wlz. Het voorstel is al langs de wethouders geweest. 

Doorvoeren per 1-1-2021 is heel ambitieus, maar het voorstel zal wel doorgezet 

worden. 
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7. Uitwisseling plannen m.b.t. doorontwikkeling BW van aanbieders  

a. Waar zijn aanbieders intern mee bezig?  

Vanuit de gemeente worden er de komende periode verschillende 

doorontwikkelingen gemaakt. De gemeente is ook benieuwd waar aanbieders 

mee bezig zijn; strategische keuzes, vraagstukken zijn, knelpunten, successen,  

maatregelen rondom Corona etc. 

 LDH: zitten alle mensen in BW op de juiste plek, wanneer is iemand klaar om 

uit te stromen? Mensen met twijfel of ze het kunnen, toch zelfstandig in een 

woning plaatsten.  

 De hoop: indicatie was vroeger veel langer. Nu korter, en wordt er meer 

gewerkt aan uitstroom. Visie is om niet langer dan 3 jaar intern te zitten. 

 Eddee: Corona proberen te overleven: angst bij cliënten, waar veel aandacht 

naar uit gaat. Vastgoed oplossing zoeken. Ontwikkeling ouder initiatieven 

vanuit VG. Zorgen over Jeugddomein: hoe blijft een gezin beschermd. 

 Antes/ Parnassia: moeilijke doelgroep, door- en uitstroom is lastig. 

Verschuivingen op vastgoed. Veel Wlz aanvragen. Mensen in de Wmo juist 

daar zit perspectief. 

 

Ervaringen worden gedeeld.  

 

De gemeente nodigt iedereen uit om goede ideeën en strategieën te delen en dit 

als vast punt op de agenda op te nemen. Aanbieders kunnen indien gewenst ook 

agendapunten aandragen voor de FOT. Timon en Eddee bieden aan om tijdens 

een FOT een presentatie te geven over aansluiting 18-/+. Nadere afstemming 

met de gemeente volgt over wanneer dit het beste geagendeerd kan worden 

(waarschijnlijk FOT BW&O van december 2020). 

 

8. Samenvatting afspraken, vervolgacties en planning  

a. Extra FOT BW&O op donderdag 29 oktober 2020 13.00-15.00 uur in het 

Meeting House (locatie onder voorbehoud i.v.m. mogelijke aanscherping van 

Corona-maatregelen, dan zal sessie via MS Teams plaatsvinden). 

b. De presentatie over PEER-point welke is gegeven door Tamara Kinnigin wordt per 

email gedeeld. 

c. Stand van zaken project doorontwikkeling IB SDD zal periodiek geagendeerd 

worden aan de FOT BW&O i.v.m. raakvlakken pilot IB MO. 

d. Aanbieders die willen deelnemen aan de pilot IB MO dienen zich uiterlijk 9 

oktober as. te melden via contractmanagement@drechtsteden.nl. De gemeente is 

voornemens om ongeveer 5 gespecialiseerde aanbieders deel te laten nemen aan 

de pilot. 

e. Vragen, opmerkingen en/of tekstuele voorstellen voor aanpassingen op het 

concept uitgewerkt voorstel pilot IB MO kunnen uiterlijk 9 oktober as. worden 

gestuurd naar contractmanagement@drechtsteden.nl. Na deze datum wordt het 

voorstel aangepast en definitief gemaakt ter besluitvorming aan de volgende FOT 

op 29 oktober 2020. 

f. Aanbieders die iets willen delen uit hun eigen organisatie (strategische 

ontwikkelingen, succesverhalen etc.), worden uitgenodigd om dit te doen aan de 

FOT. Agendaverzoeken kunnen te allen tijde worden ingediend bij Ilse 

(i.greive@drechtsteden.nl). 

g. De FOT BW&O in december zal naar verwachting een themabijeenkomst worden 

m.b.t. aansluiting 18-/18+.  

h. Timon en Eddee hebben aangeboden om tijdens een FOT een presentatie te 

geven over aansluiting 18-/+. Nadere afstemming met de gemeente volgt over 

mailto:contractmanagement@drechtsteden.nl
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wanneer dit het beste geagendeerd kan worden (waarschijnlijk FOT BW&O van 

december 2020). 

 

9. Rondvraag  

 

10.  Afsluiting    


